
- Pan Andrzej Koronkiewicz: „Proszę o zajęcie stanowiska w sprawie smogu w 

województwie podlaskim. Sporo zostało na ten temat powiedziane, ale niewiele 

zrobione. O tej sytuacji powinna dowiedzieć się Pani Premier.” 

 


